
Zápisnica z neplánovaného zasadania OZ zo dňa 19. 03. 2015

Prítomní poslanci: 6
Neprítomný: M. Macko
Ostatní: podľa prez. listiny (príloha)

Rokovanie:

1. Predsedajúci  –  starosta  obce  privítal  o 18.10  hod.  poslancov  a ostatných  prítomných. 
Skonštatoval, že prítomných poslancov je nadpolovičná väčšina, obecné zastupiteľstvo je 
spôsobilé rokovať a uznášať sa.

Starosta za zapisovateľku určil – Zuzanu Michalcovú, za overovateľov zápisnice: Miroslava 
Gazdíka a Milana Michalca.

2. Starosta obce predniesol program rokovania: 

Program (podľa pozvánky):
1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.
2. Schválenie programu.
3. Program rozvoja vidieka.
4. Školská rada.
5. Rôzne.
6. Záver

, ktorý poslanci bez pripomienok schválili.

3. Program rozvoja vidieka.  

Starosta  znova oboznámil  poslancov s programom rozvoja  vidieka,  a poprosil  ich,  aby sa 
jednotlivo  vyjadrili  k návrhom,  ktoré  vypracovala  spoločnosť  Premier  Consulting,.  s.  r.o. 
Poslanci mali doplňujúce poznámky k návrhom, ale po dlhšej diskusii sa poslanci nakoniec 
zhodli na konkrétnom návrhu programu rozvoja vidieka.

Návrh uznesenia OZ:
schvaľuje
verziu programu obnovy dediny 7.4.

Hlasovanie:
ZA:6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0
Rastislav Gabaj
Rastislav Hollý
Ing. Lukáš Baroš

Milan Michalec
Tomáš Ligas
Miroslav Gazdík

     Uznesenie BOLO schválené.

4. Rada MŠ.  

Starosta  obce  informoval  poslancov  o zvolení  jedného  poslanca  do  rady  MŠ  Fačkov  za 
zriaďovateľa. Po krátkej diskusii sa poslanci jednohlasne dohodli a starosta dal hlasovať. 
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Návrh uznesenia OZ:
schvaľuje

do rady MŠ Fačkov p. Rastislava Gabaja

Hlasovanie:
ZA:5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 1
Rastislav Hollý
Ing. Lukáš Baroš

Milan Michalec
Tomáš Ligas
Miroslav Gazdík

Rastislav Gabaj

Uznesenie BOLO schválené

5. Rôzne.  

Starosta informoval poslancov
- o priebehu činnosti komisie ROEP
- o dotácií na miestne komunikácie, ktorú obci poskytnú Lesy SR š.p.
- o možnosti dlhodobého prenájmu školského políčka od SPF
- o jednoduchých pozemkových úpravách a o prípravnom stretnutí známych vlastníkov 

pozemkov, ktoré sa bude konať dňa 17. 04. 2015.
- o odpredaní dvoch železných dielcov V. Panákovi. Požiadal poslancov, aby navrhli 

sumu, za ktorú mu budú dielce odpredané. Po krátkej diskusii dal starosta hlasovať 
o poslednom návrhu.  

Návrh uznesenia OZ:
schvaľuje
odpredaj 2 ks železných dielcov V. Panákovi v  sume 10 €

Hlasovanie:
ZA:6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0
Rastislav Gabaj
Rastislav Hollý
Ing. Lukáš Baroš

Milan Michalec
Tomáš Ligas
Miroslav Gazdík

     Uznesenie BOLO schválené.

L. Baroš sa informoval o možnosti odpredaja obecného pozemku. 

6. Záver.  

Starosta poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené o  hod. 20:00

Overovatelia zápisnice: Miroslav Gazdík v.r.                             
Milan Michalec v.r.

                                                                                                      Miroslav Čerňanec  v.r.
                                                                                                            starosta obce
Zapisovateľka:    Zuzana Michalcová v.r.
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